

Tioopo invests in its second deal through its medical consolidation platform OG Medical

Paris, Jan 30th, 2023 – The recently formed group, OG Medical, a partnership between Tioopo Capital and SPE Capital, after acquiring Oury Guye & Fils in October 2022, has successfully completed its second buyout, Société Marnaise Application Orthopédiques (SMAO), a specialist in cutting tools, drills, and ancillary equipment.

This strategic acquisition solidifies OG Medical's position in the surgical instrumentation industry and positions them as a leading partner both domestically and internationally.

With SMAO's 20-year history of unique expertise in cutting instrument manufacturing and OURY-GUYE's resources, the newly formed group can now improve services and expand their offerings to include a wider range of instrumentation.

Jean-Luc Chappuis, President of SMAO: “I am pleased to open a new chapter by participating in the creation of this project in which the association with Oury Guye will give rise to a larger strategic partner in instrumentation. I am confident in the ability of the new shareholders to lead this ambitious project.”

Cyril Aboujaoude, Co-founder of Tioopo Capital: “The acquisition is a strong step towards building a leader in the French orthopedic sector.”

About OG Medical:

OG Medical is a company that specializes in the manufacturing of orthopedic equipment. The company was founded in October 2022 and is composed of two subsidiaries, Oury Guye & Fils and SMAO. OG Medical's mission is to acquire and provide specialist surgical tools to aid in the treatment of orthopedic conditions. With a focus on innovation and quality, OG Medical aims to be a leader in the orthopedic equipment industry.

About Tioopo Capital:

Created in 2021 by Cyril Aboujaoude, Shahan Sarkissian and Grégoire Louisy, Tioopo Capital is a multi-family backed Private Equity firm that invests in SMEs in western Europe and the UK. Operationally driven, Tioopo offers a hands-on approach to support the management teams of its portfolio companies.

Tioopo Capital renforce son groupe d'instrumentation chirurgicale avec l'acquisition de SMAO.

Paris, le 30 janvier 2023 – Le groupe OG Medical, un partenariat entre Tioopo Capital et SPE Capital, après son acquisition d'Oury Guye & Fils en octobre 2022, a réalisé avec succès son deuxième rachat, la Société Marnaise Application Orthopédiques (SMAO), spécialiste des outils de coupe, des perceuses et des équipements auxiliaires.



Cette acquisition stratégique renforce la position d'OG Medical dans l'industrie de l'instrumentation chirurgicale et la positionne comme un partenaire de premier plan.

Avec les 20 ans d'expertise unique de SMAO dans la fabrication d'instruments de coupe et les ressources d'OURY-GUYE, le groupe nouvellement formé peut désormais améliorer ses services et élargir ses offres pour inclure une gamme plus large d'instruments.

Jean-Luc Chappuis, Président de SMAO : " Je suis heureux d'ouvrir un nouveau chapitre en participant à la création de ce projet dans lequel l'association avec Oury Guye donnera naissance à un partenaire stratégique plus large en instrumentation. Je suis confiant dans la capacité des nouveaux actionnaires à mener ce projet ambitieux. "

Cyril Aboujaoude, Co-fondateur de Tioopo Capital : " Cette acquisition est une étape forte vers la construction d'un leader du secteur orthopédique français."

À propos d'OG Medical :

OG Medical est une entreprise spécialisée dans la fabrication d'équipements orthopédiques. La société a été fondée en octobre 2022 et est composée de deux filiales, Oury Guye & Fils et SMAO. La mission d'OG Medical est d'acquérir et de fournir des outils chirurgicaux spécialisés pour aider au traitement des affections orthopédiques. En mettant l'accent sur l'innovation et la qualité, OG Medical vise à être un chef de file dans l'industrie de l'équipement orthopédique.

À propos de Tioopo Capital:

Cofondé en 2021 par Cyril Aboujaoude, Shahan Sarkissian et Grégoire Louisy, Tioopo Capital est un fonds d'investissement pan-Européen dédiée aux PME.

Dans un esprit entrepreneurial, Tioopo travaille en étroite collaboration avec les équipes de direction pour développer et réaliser leur vision stratégique.

